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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

amely készült Erdőkürt község Önkormányzat Képviselő-testületének 
2011. március 01-jén 11.00 órakor megtartott ülésén 

 
Az ülés helye: Klubkönyvtár, Erdőkürt 
 
Az ülésen megjelentek: 

• A Képviselő-testület tagjai: 
- Szebenszkiné Palik Katalin polgármester 
- Berceli Zsolt alpolgármester 
- Benedekné Budai Júlia képviselő 
- Herczeg Anna képviselő 
- Korbelyné Virág Julianna képviselő 

• Polgármesteri Hivatal részéről: 
- Szabados Adrienn jegyző tanácskozási joggal 

 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait, megállapítja, hogy a 
testület 5 fővel határozatképes. Az ülést megnyitja. A Képviselő-testület jegyzőkönyvvezetőnek 
Szabados Adrienn jegyzőt, jegyzőkönyv hitelesítőnek Berceli Zsoltot és Herczeg Annát egyhangú 
5 igen (tartózkodás; ellenszavazat nélkül) szavazattal választotta. 
 
A Képviselő-testület egyhangú 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el:  
 
Napirend: 
1.) 2011. évi költségvetés elfogadása 
2.) Térítési díj rendelet elfogadása 
3) Körjegyzőség megalakítása Bér településsel 
 
1.) Napirendi pont:  
2011. évi költségvetés elfogadása: 
 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester: 
A Képviselő-testület a február eleji ülésén már tárgyalta a költségvetést. A számokban azóta nem 
történt változás, a korábban kiküldött rendelet került módosításra, az államkincstári módszertani 
útmutató alapján. Az állami normatívák kis összegen csökkentek, továbbra is tartalékainkat éljük 
fel. A költségvetés főösszege 70.891.000 Ft. Intézményeink, tehát az iskola és az óvoda fenntartása 
továbbra is betervezésre kerül, a jövő majd megmondja, hogy tudjuk-e működtetni az intézményt. 
A kormányunk korábbi szándéka az volt, hogy támogatja a kistelepülési oktatási intézményeket, 
de körzetesítésről is hallottunk, ami nemcsak az intézményekre, hanem a hivatalra is vonatkozik. 
A jövő mindenképpen a társulásokban van, a pályázatok nagy részét társulásokra írják ki. Mi is 
szeretnénk pályázni, mert mind az óvodára, mind az iskolára ráfér a belső-külső felújítás. 
 

Erdőkürt község Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta az 4/2011. (III.08.) 
Kt. számú önkormányzati rendeletét a község 2011. évi költségvetéséről.  
 
Szavazati arány: egyhangú, 5 igen, tartózkodás, ellenszavazat nincs 
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2.) Napirendi pont: 
Térítési díj rendelet elfogadása 
 
Szabados Adrienn jegyző:  
Korábban a költségvetési rendeletbe volt beépítve a térítésre vonatkozó szabályozás. Azért 
javaslok külön rendeletet a szabályozásról, mert más törvényi jogszabályi felhatalmazás alapján 
dönt erről a testület. 
 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester: 
A rendelet az étkezési térítési díjakat állapítja meg, rendelkezéseit 2011. január 1-től kell 
alkalmazni. 
 
Herczeg Anna képviselő: 
Javaslom a rendelet 2. § c) pontjában az alkalmazottak térítési díját az óvodai alkalmazottak 
térítési díjára módosítani, mert így egyértelműb. 
 

Erdőkürt község Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta az 5/2011. (III.08.) 
Kt. számú önkormányzati rendeletét a térítési díjakról.  
 
Szavazati arány: egyhangú, 5 igen, tartózkodás, ellenszavazat nincs 
 
3.) Napirendi pont: 
Körjegyzőség megalakítása Bér településsel 
 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester: 
A körjegyzőség kialakításának egyik oka a jegyző kérdés. Először felvetettük annak a lehetőségét, 
hogy saját jegyzőt foglalkoztasson az önkormányzat, de anyagi lehetőségeink korlátozottak. 
Felvettük más településsel is kapcsolatot, Vanyarccal tárgyaltunk, nekik 8 órás jegyzőjük van. A 
döntés végül az lett, hogy ameddig körjegyzőség nem alakul ki, addig helyettesítéssel oldjuk meg a 
kérdést, így bíztuk meg a galgagyörki jegyzőt. Vanyarc képviselő-testületével már találkoztunk, 
szándéknyilatkozatot is tettünk körjegyzőség ügyében, de konkrét döntés nem született. Időközben az 
önkormányzati törvény módosításra került, tehát már két településhatár is lehet körjegyzőség 
kialakításakor. Bér település keresett meg minket, és már elsőre szimpatikus volt a hozzáállásuk. Bér 
község kb. 150 fővel kisebb település, ők most 4 órás jegyzőt alkalmaznak. Mindenképpen 
szeretnének körjegyzőségben működni és elfogadják, hogy Erdőkürt legyen a központ. Bér 
községgel alkotva körjegyzőséget csak az alaptámogatást kapnánk meg, mivel a két település 
lélekszáma 1000 lakos alatt van, Vanyarc esetében a kiegészítő támogatásra is jogosultak lennénk. 
Vanyarc a megbeszéléseken jelezte, hogy intézményi társulásban is gondolkodnak, és a tényleges 
körjegyzőség kialakítására törekednek, vagyis Vanyarc lenne a központ és az egyik kürti kollegának 
át kellene járnia. Bér esetében gyakorlatilag minden maradna úgy ahogy van, csak a jegyző bérét 
fizetnénk közösen. 
 
Lakosság: 
Hogy fizetné a két település a jegyző bérét? 
 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester: 
Fele-fele arányban, illetve még megbeszélés tárgya, hogy hány órás jegyző legyen körjegyzőség 
esetén foglalkoztatva. 
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Lakosság:  
Az állam azért erőlteti a körjegyzőség kialakítását, hogy csökkenjenek a kiadások, de ha minden 
marad ugyanígy, akkor nincs kiadáscsökkenés. A cél az legyen, hogy Erdőkürt településnek minél 
jobb legyen. 
 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester: 
Bérrel társulva is tudunk intézményi társulásban gondolkodni, mivel ők a vanyarci társulásból ki 
szeretnének válni. Vanyarc különben is elég problémás település, a kistérség által részünkre 
visszautalandó pénz például azért sem érkezik, mert Vanyacrnak vannak feléjük befizetési 
elmaradásai.  
 
Benedekné Budai Júlia képviselő:  
A vanyarciak csak egy napra biztosítanák a jegyzőt, ami kevés.  
 
Szabados Adrienn jegyző:  
Szeretném elmondani, hogy Galgagyörk település is szívesen alkotna körjegyzőséget Erdőkürttel, de 
ennek egyenlőre jogszabályi gátjai vannak. Ennek feloldására megkerestük országgyűlési 
képviselőnket, Harrach Pétert, és kértük, hogy járjon közbe az önkormányzati törvény azon 
módosítása ügyében, hogy megyehatáron túl is lehessen körjegyzőséget létrehozni.  
 
Benedekné Budai Júlia képviselő: 
Ez ügyben mi is fordultunk az országgyűlési képviselőnkhöz. 
 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester:  
Vanyarccal szemben csak szándéknyilatkozatot tettünk, konkrét döntés nem volt. Bér viszont, hogy 
szándékát jelezze, már február 18-án testületi határozatban mondta ki Erdőkürttel való körjegyzőség 
alakítását. A következő lépés a közös testületi ülés, ahol a körjegyzőségi megállapodást elfogadjuk és 
kiírjuk a körjegyzői pályázatot. A közös testületi ülést jövő hét csütörtökre tervezzük.  
 

Erdőkürt község Önkormányzat Képviselő-testületének 
8/2011. (III.01.) Kt. számú határozata 

 
1. Erdőkürt község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy Bér községgel 

körjegyzőséget hoz létre. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a körjegyzőségi megállapodás aláírására a 

Erdőkürt és Bér települések közös testületi ülését szervezze meg. 
 
Felelős. polgármester 
Határidő: 2011. március 10.  
 
Szavazati arány: egyhangú, 5 igen, tartózkodás, ellenszavazat nincs 
 
4.) Napirendi pont: 
Egyebek 
 
Lakosság: 
Itt a környékhez viszonyítva a legdrágább a vízdíj. A szemétdíj is drága, nem is teszem ki a szemetet 
minden héten, van olyan település ahol kéthetente viszik el. Majdnem 600 Ft-tal többe kerül most, 
máshol feleennyit fizetnek. Az utak is egyre jobban romlanak, szólni kellene a KPM-nek, hogy 
kezdjék el javítani. 
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Szebenszkiné Palik Katalin polgármester:  
Vízzel kapcsolatban: mi a pásztói vízműhöz tartozunk. Minden év végén el kell fogadnunk a többi 
településsel együtt az általuk kalkulált díjakat. Ha én nem szavazom meg, akkor sem történik semmi, 
ebbe nekünk beleszólásunk nincs, a környéken mindenhol ugyanannyi a vízdíj, kivéve Vanyarcon, 
mert ő Balassagyarmathoz tartozik. A szemétszállítás ügyében lépni nem tudunk, 10 éves 
szerződésünk van és kötelezően benne vagyunk a regionális társulásban is. 
 
Lakosság:  
A AVE által adott szerződésben az áll, hogy 2010. januárjától szállítja el tőlem a szemetet, de mégis 
2009. nyarától követeli a pénzt. Ezt a díjat követelje az önkormányzattól. 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester:  
Ha a lakos az önkormányzathoz nem fizeti be az elmaradt díjat, azt a saját falujától veszi el. Ez több, 
mint egy millió forint.  
Az utakkal kapcsolatban elmondom, hogy a kállói és az erdőacsai polgármesterrel közösen felvettük 
a kapcsolatot a közútkezelővel, de egyenlőre nem jutottunk előrébb. 
 
Lakosság:  
Az élelmiszerosztás mi alapján történt? 
 
Szebenszkiné Palik Katalin polgármester: 
Az Élelmiszerbank nevű szervezeten keresztül működött az élelmiszerosztás, ők határozták meg az 
egy főre jutó jövedelem alapján, hogy ki jogosult. 
Tájékozatom a képviselőket, hogy Tiszakürtön voltam a kürti települések találkozóján. Idén 
Hejőkürtön lesz a találkozó július 09-én. Rögtön kaptunk egy meghívást is Csallóközkürtről 
böllérfesztiválra. 
Jövő héten kedden ½ 2-kor jön az evangélikus püspök Úr egyházi iskola ügyében. Vanyarcon 
kezdenek és utána jönnek át hozzánk. 
 
További kérdés, hozzászólás hiányában a levezető elnök a testületi ülést 15.30 órakor 
berekesztette. 
 
 

K. m. f. 
 

 
 
 
 

Szebenszkiné Palik Katalin       Szabados Adrienn 
         polgármester                 jegyző 
 
 
 
 
 
    Herczeg Anna        Berceli Zsolt 
jegyzőkönyv-hitelesítő          jegyzőkönyv-

hitelesítő 


